

Towngas Telecommunications Company Limited 名氣通電訊有限公司



17/F, 363 Java Road, North Point, Hong Kong
Tel: (852) 3956 9888
Fax: (852) 2963 3524
Website: www.towngastelecom.com
Email Address: info@towngastelecom.com

香港北角渣華道 363 號 17 樓
電話：(852) 3956 9888
傳真：(852) 2963 3524
網址：www.towngastelecom.com
電子郵件：info@towngastelecom.com

Senior Management

Mr. Joseph Lai General Manager
Mr. Walter Ngan Deputy General Manager–Business
Development & Operation (HK)

高層管理人員

黎榮發先生 總經理
顏慶華先生 副總經理—業務拓展及營運 (香港)

Business Activities

As a UCL Licensed carrier-neutral telecommunications service provider, Towngas Telecommunications Company Limited (TGT) offers unrivalled connectivity, world-class data centres and diversified ICT services in Hong Kong and Mainland China.

TGT's self-built stable and high-speed network connected to key data centres and prime locations in Hong Kong, our advanced network is designed with ring protection, so as to ensure the stability and reliability of our networks, provide customer with customizing highly secure professional services, offering Hybrid Cloud Platforms, Smart Home and Smart City Solution, Broadband, 5G and Wi-Fi services. We also provide sophisticated Block Wiring Services for residential and commercial buildings.

Our data centres across Hong Kong and Mainland China, are in accordance with the TIA-942 Rated 3+ international standard and have obtained several international standard certifications, such as CSA Star, ISO certificates and Level II security guidelines issued by HKSAR government. We established data centre hubs and clusters for Mainland enterprises to expand overseas markets and for overseas companies to serve Mainland users.

We provide customers with superb Fibre Connection and Dedicated Bandwidth Solutions, providing quality network services and solutions for telecom carriers, service providers and large corporations.

業務概況

作為持有綜合傳送者牌照的中立電訊服務供應商，名氣通電訊有限公司（名氣通）業務遍佈香港及中國內地，主營業務包括網絡連接、數據中心及多元 ICT 服務。

名氣通具備的高速自建網路，貫穿全港主要數據中心、黃金地段等，先進的網絡技術採用全面的雙重防護設計，提供雙向保護，確保網絡穩定及可靠，能為客戶度身訂造各種具彈性及高安全度的專業服務，提供混合雲平台、智能家居及智慧城市方案、寬頻服務、5G 及 Wi-Fi 服務。另外，我們亦為多個發展項目，包括住宅及商業樓宇等進行佈線服務，提供一站式的解決方案。

名氣通於香港及內地建有 6 座按照 TIA-942 Rated 3+ 級國際建築標準的大型數據中心，分別位於香港、廣東省東莞市、山東省濟南市、遼寧省大連市及黑龍江省哈爾濱市等地，組成互聯互通的數據中心網絡，除符合香港特區政府的第二級保安指引外，更獲得多項國際認證，如 CSA Star 及 ISO 認證等。而互聯互通的數據中心網絡成為內地企業拓展海外市場和海外公司服務中國用戶的絕佳平台。

名氣通為客戶提供高速點對點光纖連接及多種頻寬整合方案，為電訊營運商、服務供應商和大型企業提供卓越的電訊基建和優質網絡服務。

Parent Company

Company Name: The Hong Kong and China Gas Company Limited
Location: Hong Kong

母公司

公司名稱：香港中華煤氣有限公司
地區：香港

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: TGT Network Services (Shenzhen) Company Limited

聯營或附屬公司

公司名稱：名氣通網絡 (深圳) 有限公司